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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, nemzetgazdasági miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tényleg bezárják az 1500 fő alatti települések 
postahivatalait? Tényleg megszüntetik az eddig megszokott ügyintézést minden 1500 fő alatti 
postahivatalban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Három évvel ezelőtt  kezdtem el a postahivatalokkal,  azok bezárásával  foglalkozni,  amikor még
mind  a  kormány,  mind  pedig  a  Magyar  Posta  álhírnek  nevezte  a  bezárásokra  vonatkozó
kijelentésemet.  Azt  kell  mondjam,  hogy  sajnos  nekem lett  igazam,  pedig  mindenki,  így  én  is
örültem volna neki, ha tényleg valótlan információkon alapult volna az állításom. Azóta számos
írásbeli  és  szóbeli  kérdést  tettem  fel  a  kormánynak,  határozati  javaslatokkal  próbáltam
lakosságbaráttá tenni a posták fenntartását, de láthatóan másképp értelmezzük a kialakult helyzetet.
A magyar emberek számára – és nekem ez a legfontosabb – sok esetben az egyetlen ügyintézési
módot jelenti a helyi posta, így azok bezárása döntően és negatívan fogja érinteni az életüket. Egy
újabb hír szerint az elmúlt évek bezárási hulláma tovább fog folytatódni, és most már nem fog
megmenekülni egyetlen 1500 fő alatti  település postahivatala sem a bezárástól.  Amennyiben ez
tényleg így van, és megteszik ezt a vidékromboló lépést,  azzal a települések megtartó erejének
csökkentése mellett  ellehetetlenítik  az ott  élő,  zömmel idősebb lakosság pénzügyi  ügyintézését,
kilátástalan helyzetet teremtve ezzel, hiszen az egyetlen pénzintézetet is bezárják helyben.

Az alábbi kérdésekre várom miniszter úr válaszát:

- Mennyi postahivatal szerepel azon a listán, amit Önök racionalizálás címén szüneteltetni, bezárni
vagy átszervezni kívánnak?

- Mely településeket érinti ez? Kérem, vármegyei bontásban küldje el az érintett falvak és városok
nevét.

- Történt-e egyeztetés és értesítés az érintett önkormányzatok irányába?



-  Mivel  több  száz,  akár  ezer  munkavállalót  érint  ez  a  döntés,  történt-e  lépés  az  ő
továbbfoglalkoztatásuk tekintetében?

Érdemi válaszát várva, maradok tisztelettel:

Dudás Róbert
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